

To: Egyptian Exchange

السادة / البورصة المصرية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

please find attached the press release regarding the financial results of **Valmore Holding** for the period ended June 30, 2026, in Arabic and English.

مرفق لسيادتكم طيه البيان الصحفي الخاص بالنتائج المالية لشركة فالمر القابضة للاستثمار عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 باللغة العربية والإنجليزية .

Best Regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،،



Hany Azzam

رئيس قطاع الحوكمة والالتزام

Chief Governance & Compliance Officer

Date: 16/8/2026



التاريخ : 2026/8/16

«قالمور القابضة» تسجل ارتفاع الإيرادات بنسبة 13% لتصل الي 392 مليون دولار أمريكي خلال النصف الأول من عام 2026 وترصد نموًا في نصيب المجموعة من صافي أرباح أكبر شركاتها التابعة.

مؤشرات إيجابية لمجموعة «قالمور القابضة» خلال النصف الأول: 392 مليون دولار إجمالي الإيرادات بمعدل نمو سنوي 13%، مصحوبًا بتسجيل مساهمات دولارية بمعدل 57% من إجمالي الإيرادات ... «الإسكندرية للأسمدة» تضاعف إيراداتها خلال الربع الثاني بفضل قفزة أسعار صادرات اليوريا ... و«سبريا مصر» ترصد نمو الإيرادات بمعدل 59% مقارنة بالربع السابق ... و«نات إينرجي» تتوسع شبكات التوزيع في المنطقة الصناعية بمدينة 6 أكتوبر الجديدة مع إضافة 83.2 ألف وحدة جديدة إلى شبكة توصيلات الغاز الطبيعي... و«كهربا» ترفع حجم التوزيع الطاقة الكهربائية بمعدل سنوي 40.3%

القاهرة في 16 أغسطس 2026

أعلنت اليوم مجموعة «قالمور القابضة» (VLMR.CA و VLMRA.CA في البورصة المصرية | VALMORE.KW في بورصة الكويت) وهي شركة استثمارية رائدة في أسواق الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا، عن نتائجها المالية والتشغيلية المجمعة للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

بلغت الإيرادات المجمعة 392 مليون دولار أمريكي خلال النصف الأول من عام 2026، بمعدل نمو 13% عن نفس الفترة، وبلغ مجمل الربح 143 مليون دولار بمعدل نمو 18.1% خلال نفس الفترة. وبلغت الأرباح التشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك 166 مليون دولار، وسجل هامش الأرباح التشغيلية 42%، وساهم ذلك في تحقيق الشركة أرباح عن فترة الستة أشهر الحالية بقيمة 87.5 مليون دولار، وبالتالي يبلغ نصيب مساهمي الشركة الأم من تلك الأرباح 70.3 مليون دولار.

وخلال فترة الربع الثاني منفردًا، بلغت الإيرادات 226 مليون دولار بمعدل نمو 25.2%، وبلغ مجمل الربح المحقق 84 مليون دولار بمعدل نمو 29% عن الفترة المقارنة، وبلغت الأرباح التشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك 86.5 مليون دولار، وحقت الشركة صافي ربح عن فترة الربع الثاني بقيمة 46 مليون دولار، وبالتالي يبلغ نصيب مساهمي الشركة الأم من تلك الأرباح 36.1 مليون دولار.

وقد تضمنت نتائج فترة المقارنة من عام 2025 أرباحًا غير متكررة بقيمة 44.8 مليون دولار ناتجة عن صفقات التخارج بعض الاستثمارات، بالإضافة إلى أرباح عن عمليات غير مستمرة تخص شركة «الدلتا للتأمين» التي تم بيعها. وباستبعاد تلك البنود غير المتكررة من صافي الربح المقارن، وكذلك استبعاد الأرباح غير المتكررة بقيمة 3.42 مليون دولار خلال الفترة الحالية، فإن نصيب مساهمي الشركة الأم من أرباح الفترة الحالية سوف يرتفع بمعدل نمو 46.7% عن فترة النصف الأول من العام الماضي.

وعلى صعيد نتائج أكبر الشركات التابعة للمجموعة، شركات «الإسكندرية للأسمدة» و«سبريا مصر» و«نات إينرجي» و«كهربا» و«شمال سيناء البحرية»، فقد ارتفعت إيرادات تلك الشركات مجتمعة بمعدل سنوي 26% لتبلغ 379 مليون دولار خلال النصف الأول من عام 2026، وارتفعت بمعدل سنوي 55.2% لتسجل 218 مليون دولار خلال الربع الثاني منفردًا، علمًا بأن الإيرادات الدولارية للمجموعة بلغت 57% من إجمالي الإيرادات خلال النصف الأول من 2026. وعلى هذا الأساس، ارتفع نصيب المجموعة من صافي أرباح الشركات الخمس بمعدل سنوي 36.9% ليلبلغ 104 مليون دولار خلال النصف الأول من العام الجاري، وهو ما يعكس قوة الأداء المالي والتشغيلي لمختلف الاستثمارات التابعة للمجموعة.

وفي تعليقه على أداء المجموعة، أوضح لؤي جاسم الخرافي، رئيس مجلس إدارة «قالمور القابضة»، أن نتائج النصف الأول تعد تأكيدًا ملموسًا على سلامة التوجه الاستراتيجي الجديد للمجموعة والذي يتجلى في تكوين محفظة استثمارية متنوعة تتميز بقدرتها على تعظيم المردود الإيجابي عبر مختلف الدورات الاقتصادية، مشيرًا إلى أن الأداء المالي والتشغيلي القوي في ظل المناخ الإقليمي الحافل بالتحديات يجسد المرونة التي صُممت هذه الاستراتيجية لترسيخها.

وأضاف الخرافي أن هذه الاستراتيجية تركز على هيكل واضح ومباشر، حيث ساهمت شركتا «الإسكندرية للأسمدة» و«سبريا مصر» بنحو 70% من إجمالي إيرادات المجموعة خلال النصف الأول من عام 2026، وكتاهما تتمتع بقاعدة تصديرية واسعة وقدر كبير على تحقيق الإيرادات الدولارية. وإلى جانبها تأتي استثماراتها المدعومة بعقود امتياز طويلة الأجل في مجالات توزيع الغاز الطبيعي وتوليد وتوزيع الطاقة الكهربائية وأنشطة استكشاف وإنتاج الغاز الطبيعي، والتي ساهمت مجتمعة بنسبة 27% من إيرادات المجموعة خلال نفس الفترة. ولفت أن شركة «إيكوم» في المملكة العربية السعودية، وهي أحدث استثمارات المجموعة، تجمع بين السمتين معًا لما توفره من دخل دولاري ومن استقرار هيكل الإيرادات على المدى البعيد، وهو ما تتطلع المجموعة إلى تحقيقه كذلك مع مشروع «إندوليس» عند بدء تشغيله.

وأوضح الخرافي أن التوازن الاستراتيجي بين الاستثمارات التابعة كان أساسًا داعمًا لأداء المجموعة خلال النصف الأول من العام، وهو نفس التوازن الذي يقوم عليه منهج المجموعة في إدارة رأس المال، لضمان توجيهه إلى حيث يثمر عن تعظيم المردود الإيجابي للمساهمين على المدى البعيد، مشيرًا إلى أن هذا الانضباط هو ما أتاح للمجموعة مواصلة تنمية بصمتها الدولية في كل من المملكة العربية السعودية والمملكة المتحدة بوتيرة ثابتة ودون تباطؤ رغم التحديات التي تشهدها المنطقة منذ مطلع العام.

وأعرب الخرافي عن خالص تقديره لكفاءة فريق الإدارة القائم على تنفيذ الاستراتيجية الطموحة التي تتبناها المجموعة، وجودة نظام الحوكمة الذي يوجه كافة قرارات مجلس الإدارة. وأكد الخرافي على اعتزازه بثقة المساهمين المستمرة في نموذج أعمال المجموعة.

ومن جانبه قال جون روك، العضو المنتدب لمجموعة «قالمور القابضة»، أن أحداث النصف الأول رسخت قناعتنا بصلاية ركائز التوجه الاستراتيجي للمجموعة ومدى تأثيره على نتائج الأعمال، وهو ما يتبلور في ارتفاع نصيب المجموعة من صافي أرباح الشركات «الخمس الكبار» بمعدل سنوي 36.9% خلال النصف الأول من عام 2026. وأوضح أن التراجع السنوي بنسبة 22% في نصيب الشركة الأم من صافي أرباح الفترة يرجع بشكل أساسي إلى احتواء فترة المقارنة من العام الماضي على مكاسب غير متكررة ناتجة عن التخارج من بعض الأصول غير الرئيسية، وأن الأداء التشغيلي للشركات التابعة هو المؤشر الأكثر دقة لتقييم أداء المجموعة خلال فترة التقرير.

وأضاف أن أداء المجموعة خلال الربع الثاني أظهر كفاءة الاستعداد والجاهزية التشغيلية على مستوى الاستثمارات التابعة، فقد نجحت «الإسكندرية للأسمدة» في توظيف قفزة أسعار تصدير اليوريا بفضل استقرار إمدادات الطاقة وهو ما أتاح تشغيل المصنع بكامل طاقته التشغيلية خلال الربع الثاني. وجاء التعافي القوي بنتائج «سبريا مصر» في ضوء القرار الاستراتيجي بتعظيم هامش الربح وتنويع مزيج الصادرات في ظل استمرار القيود على حركة التصدير إلى بعض الأسواق الإقليمية. وصاحب ذلك استقرار الأداء التشغيلي بمشروعات توزيع الغاز والكهرباء باعتبارها المصدر الأكثر استقراراً لنمو الاستثمارات التابعة.

وتابع أن المجموعة نجحت في تعزيز المركز المالي وتنمية التدفقات النقدية خلال النصف الأول من العام الجاري، حيث تمكنت شركة «شمال سيناء البحرية» من تحصيل جزء كبير من المستحقات النقدية على خلفية قيام الحكومة المصرية بتسوية المستحقات المتأخرة على مستوى القطاع، وتم تحويل جزء من هذه السيولة إلى الشركة القابضة لدعم تمويل برنامج التطوير المستمر الذي تتبناه المجموعة.

وأكد روك أن أولويات المجموعة خلال النصف الثاني تتمثل في تعزيز الكفاءة التشغيلية عبر مختلف استثماراتها ولاسيما في قطاع الكيماويات، والتوسع في قاعدة عملاء مشروعات توزيع الطاقة وتنمية قدرات التوزيع، بالإضافة إلى تشغيل المرحلة الجديدة في امتياز حقل شمال سيناء البحري وإحراز تقدم ملموس في تنمية استثماراتها على الساحة الدولية.

للاطلاع على تقرير النتائج المالية بالكامل والحصول على نسخة إلكترونية من القوائم المالية المجمعة والمستقلة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني عبر الرابط التالي: ir.valmore.com

—نهاية البيان—

نبذة عامة عن قالمور القابضة

قالمور القابضة (كود التداول VLMR.CA و VLMRA.CA في البورصة المصرية | VALMORE.KW في بورصة الكويت) واحدة من أبرز الشركات الاستثمارية في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا. تأسست الشركة عام 1997 على أيدي مجموعة من أبرز رجال الأعمال الكويتيين والمصريين، ولديها محفظة متنوعة من الاستثمارات تغطي خمس قطاعات رئيسية بما في ذلك الأسمدة والبتر وكيمائيات والبنية الأساسية والأسمنت وتوزيع الغاز وتوليد الكهرباء وتوزيعها وخدمات التمويل غير المصرفي. وتلتزم الشركة بتعظيم القيمة الاستثمارية من خلال تنويع استراتيجيتها الاستثمارية ومرونة نموذج أعمالها، مما يمكنها من التكيف مع التحديات السوقية والاستفادة من الفرص الاستثمارية الواعدة وتحقيق النجاح على المدى الطويل. وتتمتع قالمور القابضة المدرجة بالسوقين المصري والكويتي بفريق إداري متميز يتمتع بسجل حافل في العديد من القطاعات والأسواق حول العالم، وهو ما ساهم في تعزيز قدرتها على تحقيق عائدات جذابة للمساهمين من خلال الأداء المميز للسهم الذي تجاوز أداء السوق وتوزيعات الأرباح التي تتماشى مع ذلك الأداء الجيد، مدعوماً بمحفظة استثمارية متنوعة ذات قدرة فائقة على توليد تدفقات نقدية.

إدارة علاقات المستثمرين للاستعلام والتواصل:	رمز التداول روبنز VLMR.CA VLMRA.CA VALMORE.KW
أ/ عمر نشأت رئيس قطاع علاقات المستثمرين	بلوميرج VLMR.EY VLMRA.EY VALMORE.KK
الموقع الإلكتروني https://ir.valmore.com	
14 ش حسن محمد الرزاز (نوال سابقاً) الدقي، الجيزة تليفون: +20 2 333-633-00	

إبراء الذمة القانونية

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، وتقديرات وآراء ومعتقدات الشركة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعيه مثل "ربما"، "سوف"، "يُتوقع"، "يُنصح"، "يُتوقع"، "يُشعر"، "يُقدر"، "يُنوي"، "يوصل" أو "يُعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي للشركة قد تختلف جوهرياً عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء الشركة على بعض المخاطر والشكوك.

Valmore Holding Delivers 13% Revenue Growth to USD392mn in H1'26 as its Largest Subsidiaries Grow Attributable Net Profit.

MENA's leading diversified investment holding company grows first-half revenues 13% y-o-y to USD392mn, with hard-currency revenues reaching 57% of the Group total; AlexFert more than doubles second-quarter revenues on a global urea price rally; Sprea posts a 59% sequential revenue recovery; NatEnergy expands its distribution network into the New 6th of October City industrial zone while adding c83.2k new connections over the first half; and Kahraba lifts electricity distribution volumes 40.3% y-o-y in H1'26

16 August 2026, Cairo | Valmore Holding Company S.A.E. (VLMR.CA and VLMRA.CA on the Egyptian Exchange; VALMORE.KW on Bursa Kuwait), a leading diversified investment holding company across MENA and Europe, today reported its consolidated financial results for the six month period ended 30 June 2026.

Valmore delivered revenue growth of 13% y-o-y to USD392mn in H1'26, with Group gross profit rising 18.1% y-o-y to USD143mn. Group EBITDA reached USD166mn, with an EBITDA margin of 42%. The Group reported net profit of USD87.5mn, of which USD70.3mn was attributable to shareholders. In Q2'26, revenues grew 25.2% y-o-y to USD226mn, with EBITDA of USD86.5mn, Group net profit of USD46mn and attributable net profit of USD36.1mn.

H1'26 Group EBITDA, net profit and attributable net profit declined against a prior-year base that included USD44.8mn in net non-recurring items. These comprised the divestments of non-core assets, as well as discontinued operations profit from Delta Insurance. Excluding these items, alongside USD3.42mn in net non-recurring items recognised in the current period, attributable net profit grew 46.7% y-o-y in H1'26.

Attributable net profit from Valmore's five largest subsidiaries, AlexFert, Sprea, NatEnergy, Kahraba and ONS, grew 36.9% y-o-y to USD104mn in H1'26, with all five companies posting y-o-y growth, underscoring the breadth as well as the strength of underlying operating performance across the portfolio. Combined revenues across the five grew 26.0% y-o-y to USD379mn in H1'26 and 55.2% y-o-y to USD218mn in Q2'26. Hard-currency revenues represented 57% of Group revenues in H1'26.

Loay Jassim Al-Kharafi, Chairman of Valmore Holding, commented on the Group's performance and outlook:

Valmore's performance in the first half of 2026 provided clear validation of the strategy we set in motion with our repositioning and confirmed the premise behind it: a portfolio built to generate value across market cycles. Against a challenging regional operating environment, our performance demonstrated the resilience this strategy was designed to foster.

The strategy rests on simple architecture. 70% of Group revenue in H1'26 was generated by AlexFert and Sprea, both businesses with established export franchises and significant hard-currency generation capacity. Alongside them sit concession-backed platforms across gas and power distribution as well as upstream production, which together generated 27% of Group revenue during the period. EKACOM, our newest platform in Saudi Arabia, combines both characteristics. It generates hard-currency revenue and carries long-duration revenue visibility, and we expect Endolys to bring those same two qualities to the portfolio once it commences operations.

It is the strategic balance between these platforms that has defined our performance over the first half of this year. That balance is reflected in how we think about capital allocation, which rests on a single principle: capital should be allocated where it compounds value over time, and protected so that it can continue to do so. It is this exercised discipline that has allowed the Group to continue advancing its international platform, in Saudi Arabia as well as in the United Kingdom, without pause or compromise, throughout even a demanding first half of 2026. I remain grateful for the calibre of the management team executing our strategy and the rigour of the governance framework that guides every decision the Board takes, and I thank our shareholders for their continued trust.

Jon Rokk, CEO of Valmore Holding, added regarding the Group's H1'26 financial results:

The first half of 2026 demonstrated what Valmore's strategy looks like in execution, and the breadth of it matters as much as the scale. All five of our largest subsidiaries grew attributable net profit, and together they grew it 36.9% y-o-y. Reported Group attributable net profit declined 22.2% y-o-y, entirely because the prior-year base carried gains on the disposal of non-core assets that do not repeat. The underlying operating performance of the portfolio is the better guide to how the business performed over the period.

Behind that performance in the second quarter, operational readiness was reflected. AlexFert captured the strength in export urea pricing as stable natural gas supply allowed the plant to run at full utilisation throughout the quarter. Sprea's sequential recovery followed a deliberate decision to prioritise margin-accretive sales and diversify the export mix while access to certain Gulf routes remained constrained. Our utilities platforms continued to strengthen through organic growth, which remains the most dependable source of growth in the portfolio.

We also brought cash back to the centre. ONS collected a substantial portion of its outstanding receivables following the government's settlement of sector arrears and upstreamed part of that cash to the Holding company, supporting the funding of the Group's ongoing development programme. Heading into the second half of the year, our priorities are unchanged: operational efficiency across the chemicals businesses, expanding our utilities customer base as well as distribution capacity, and advancing the next phase of growth at ONS and our international platforms. The depth of execution delivered in the first half gives us confidence in the Group's ability to convert its portfolio strategy into durable earnings and cash flow.

Valmore's standalone and consolidated financial statements and full earnings release for the six month period ended 30 June 2026 are available for download at ir.valmore.com

– Ends –



About Valmore Holding

Valmore Holding (VLMR.CA and VLMRA.CA on the Egyptian Exchange and VALMORE.KW on the Boursa Kuwait) is one of the leading investment companies across MENA and Europe. Established as Egypt Kuwait Holding (EKH) in 1997 by a consortium of Kuwaiti and Egyptian businessmen, Valmore's investment portfolio is diversified across various sectors and geographies, spanning five strategic sectors, including chemicals, building materials, utilities, oil and gas, as well as non-banking financial services. Valmore is committed to sustainable value creation through focused investments in capacity along with an agile strategy, adapting quickly to market dynamics to ensure it seizes opportunities and secures long-term success. Valmore is a well-governed dual-listed entity that has consistently delivered superior returns to shareholders through market-beating stock performance and consistent dividend distributions, supported by a diverse investment portfolio with strong cash flow generation ability and a capable management team with a proven track record across multiple sectors and geographies.

VALMORE INVESTOR RELATIONS CONTACT INFORMATION

Omar Nashaat

Investor Relations Director

Omar.Nashaat@valmore.com

(+202) 3336 3300

IR Website<https://ir.valmore.com/>**Valmore Holding Company**

14 Hassan Mohamed El-Razzaz St.

(Previously Nawal St.)

Dokki, Giza

STOCK SYMBOLS

Reuters

VLMR.CA - VLMRA.CA - VALMORE.KW

Bloomberg

VLMR EY - VLMRA EY - VALMORE KK

CAPITAL

Issued and Paid-In Capital: USD295.8mn

Number of Shares: 1,183 million shares

Par Value: USD0.25 per share

Forward-Looking Statements

Statements contained in this document that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Valmore Holding. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors; undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes "targets" or "forward-looking statements," which can be identified by the use of forward-looking terminology such as "may," "will," "seek," "should," "expect," "anticipate," "project," "estimate," "intend," "continue" or "believe" or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Valmore may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Valmore is subject to risks and uncertainties.

